

REFERAT AFD. 06 Elstedhøj

Dato: 04-04-2023

DELTAGERE

Jette Holgersen

Søren Thing

Jacob Alnor

Brian Moos Lindberg

AFBUD

Knud Erik Gissel

Arne Strange Team Nord

REFERENT

Jette

	Referat	Ansvar
1. Godkendelse af referat fra møde den 7-3-2023	Godkendt ved udsendelse	JH
2. Orientering til / fra inspektør/varmemester Vinterbekæmpelse – orientering fra Jacob Orientering omkring rågebekæmpelse Markvandring den 13-4-2023 kl. 15-17 fra nr. 5 Driftsbudget udkast Henvendelse fra Legeplads Søndergård – fliser Afdelingsmøde – sted? Generalforsamling i Fællesrådet den 23-5-2023 Generalforsamling Bolignet-Aarhus den 24-4-2023	Da Arne ikke var med på grund af ferie, gik vi selv igennem punkterne. Med hensyn til vinterbekæmpelse så bad vi allerede sidste år om at få omprioriteret planen for Elstedhøj og Sønderskovvej. Vi mener ikke, det er nødvendigt at rense på bagsiden af blokkene, men mere nødvendigt at rense/salte på forsiden og trapper op til P-pladserne. Hvis man bytter om på den prioritering, vil det så også koste det dobbelte.	Jacob, Mike, Vibeke

	Hvis det er tilfældet, vil vi gerne have punktet vinterbekæmpelse på som forslag til vores afdelingsmøde i september. Med hensyn til råge-bekæmpelse, så er det jo noget skidt, hvis rågerne har fundet ud af, hvem der kommer og skyder, så de flyver, når de ser hans vest. Kan vi få bekæmpelse af ungerne senere på året så? Vi kigger alle på driftsbudget udkastet inden markvandringen. Søren kunne fortælle, at han havde talt med en medarbejder fra Legeplads Søndergård, og havde henvist ham til Jacob. De er allerede begyndt at hente fliser, hvilket er helt ok med os i afd. best. Vi drøftede i afd. best. sted for vores afdelingsmøde i september, og blev enige om at tage Beboerhusets store sal. Vi vil opstille stolerækker, og have afd. best. oppe på scenen, så kan der være flere stole i salen. Vi serverer kun vand/sodavand, så man behøver ikke at have borde. Generalforsamling i henholdsvis Fællesrådet og Bolignet-Aarhus vender Brian tilbage med, om han kan tage med. Søren spurgte ind til, hvornår man begynder at	Jacob, Mike Afd. best. Jacob Afd. best./Lotte Brian Mike, Jacob
--	---	--

	sætte de nye hegn mellem skel op. Beboerne på Sønderkovvej, der mangler hegn, er meget utålmodige nu. Og det gælder selvfølgelig også for Elstedhøj. Søren nævnte også, at der er en beboer på Sønderkovvej, som kører i en hvid Nissan med en trailer, som han stiller ovre på det grønne område ud mod Sønderkovvej, hvorved han laver dybe spor i græsset. Søren ved ikke, hvem det er, men bilen står ved 161 og 163. Vi risikerer, at Aarhus Kommune kommer efter os, da jorden jo er deres. Kan vi få et opslag op på Sønderkovvej i opgangene og evt. på min side også, at man ikke må parkere på græsset ud må Sønderkovvej tak. Brian ønsker båse til motorcykler på Elstedhøj, hvilket der tidligere har været. Kan vi få opdelt den sidste bås ud for nr. 13, som var motorcykel-plads før, og kan vi få den plads, der ligger lige overfor ved gavlen af nr. 10, som ligger lige ud til et gult kryds. Hvis man her lavet båse på tværs, så kan der stå 3 motorcykler der. Vil I se på det tak.	Tina Arne, Mike, Jacob
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen	Det ser vi på til markvandringen	

4. Orientering fra formanden a. Nyt fra Organisationsbestyrelsen/ administrationen b. Nyt fra grundejerforening c. Nyt fra fællesråd d. Diverse	Intet nyt	
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde	Vi havde besøg af Ilse og Bitten, som gerne vil have et lokale til opstart af keramikværksted. Der er en lille gruppe, som gerne vil være med, så vi foreslog dem at de kunne se på lokalerne i opg. 31 og 40. Vi beder Arne om at tage med dem rundt en dag, når de selv har henvendt sig til Arne, da det er ham, der har nøglerne til de to lokaler. Søren og Brian fortalte, at de havde været med til de fleste af klubbernes generalforsamlinger og det var gået godt. Nogle af klubberne arbejder med Mobile Box, og Brian mente, at der også var en mulighed i Arbejdernes Landsbank eller Lunar, da de andre banker tager så store gebyrer for at have foreninger med.	Arne
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer	Vi snakkede om at afholde klubmøde igen, som vi tidligere har gjort, men vi vil gerne have Nøglen med til et sådant arrangement.	Claire, Vini, afd. best.
7. Indkomne breve og ansøgninger	Intet ud over Ilse og Bittens henvendelse omkring lokaler	
8. Bevillinger	Vi har bevilget kr. 1000,- til støtteforeningen i Beboerhuset, og de penge er allerede betalt. Tak for det.	Vibeke
9. Eventuelt	Søren spurgte, om vores ladestandere er taget i brug?	Jacob, Mike

	Der er lys i dem, men vi ved ikke, om de kan bruges. Vi vil gerne have besked ud til vores beboere om dette tak. Det er i øvrigt et problem for akvarieklubben, når strømmen bliver taget, uden der kommer besked ud, da deres ilt-pumper så stopper. Vi skal huske at give besked til vores beboere om det.	Jacob, Mike
10. Næste møde Afbud meddeles til formanden	Næste ordinære afd. best. møde er tirsdag den 2. maj 2023 kl. 17.00.	